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''Cieszyński Książę'' spróbuje swych sił jako
bokser?
Data publikacji: 24.04.2018 18:45

Jan Błachowicz, jeden z najlepszych polskich fighterów w UFC, pojawił się na ostatniej gali
Polsat Boxing Night. 35-latek udzielił wywiadu dla Polsatu Sport, w którym wypowiedział się
także o jego możliwej przygodzie z boksem.

W trakcie wywiadu, dziennikarz zapytał Błachowicza o to, czy spróbuje zawalczyć jako pięściarz. Na co „Cieszyński
Książę” odpowiedział: - Nigdy nie mówię nie. Lubię walczyć, lubię wyzwania... Dlaczego nie?

With the Queen @joannajedrzejczyk at the Polsat Boxing Night in Czestochowa ? ? @promotionsmb
#boks #polsatboxingnight #ufc #mma #UFCfighters #polishfighters

Post udostępniony przez Jan Blachowicz (@janblachowicz) Kwi 21, 2018 o 12:18 PDT

Zawodnika Berkut WCA Fight Team z pewnością nie zobaczymy w tej roli w najbliższym czasie, gdyż ostatnio odnosił
ważne zwycięstwa na galach UFC i w  kuluarach jest o nim coraz głośniej. W marcu pokonał Jimi'ego Manuwę, dzięki
czemu awansował do czołowej „10” dywizji półciężkiej – plasuje się na piątym miejscu.

Wciąż nie wiadomo, z kim "Cieszyński Książę" stoczy następny pojedynek. Błachowicz przyznał niedawno, że chętnie
wszedłby do ringu z Glover'em Teixeirą. Brazylijczyk liczy sobie już 38 lat, ale w rankingu znajduje się wyżej od Polaka
– trzeci. - Skoro „Shogun” ma teraz walkę, to fajnie by było chyba Glovera. To zawodnik typowo parterowy.
Gdzieś tam ta stójka jest po to, żeby skrócić, podejść, wywrócić i skontrolować walkę na ziemi i wygrać
przez poddanie – przyznał w rozmowie dla mmarocks.pl.

 

 

https://www.instagram.com/p/Bh2AzwEBGM3/
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